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OFFICIAL VISIT TO CANADA OF THE

MINISTER OF FOREIGN AFFAIRS OF NICARAGUA ,

FEBRUARY 14-16, 198 3

The Honourable Allan J . MacEachen, Deputy Prime Minister

and Secretary of State for External Affairs, announced today that

the Foreign Minister of Nicaragua, Father Miguel D'Escoto Brockman,

will pay an official visit to Canada from February 14 to 16, 1983 .

During his visit, Father D'Escoto will have discussions

with Mr . MacEachen and other Ministers about various aspects of
Canada-Nicaragua relations and about developments in Central

America . He will also meet Members of Parliament, representatives
of the Canadian churches and other Canadian groups intereste d

in Nicaragua .

*

VISITE OFFICIELLE AU CANADA DU

MINISTRE DES AFFAIRES ÉTRANGERES DU NICARAGUA ,

14 AU 16 FÉVRIER 198 3

L'honorable Allan J . MacEachen, vice-premier ministre
et secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, a annoncé
aujourd'hui que le ministre des Affaires étrangèresdu Nicaragua,
le Père Miguel D'Escoto Brockman, effectuera une visite officielle
au Canada du 14 au 16 février prochain .

Lors de cette visite, le Père D'Escoto aura des

entretiens avec M . MacEachen et d'autres ministres sur différents
aspects des relations canado-nicaraguayennes et sur les récents
développements en Ami~-;rique centrale . Il rencontrera également des

parlementaires, des représentants de la communauté religieuse du
Canada et d'autres groupes canadiens intéressés au Nicaragua .


